

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

MINISTÈRE DES FINANCES

DIRECTION GÉNÉRALE DES IMPÔTS

DIVISION DE L'INFORMATIQUE

MINIFEDGEDI

00000239

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF FINANCE

DIRECTORATE GENERAL OF TAXATION

Site web : www.impots.cm
N° gratuit : 82 00

Yaoundé, le **12 MARS 2021**

PRESS RELEASE

The Minister of Finance wishes to inform the general public that in order to accompany taxpayers within the framework of the persisting health crisis and the digitalisation of tax procedures, the deadline for the filing and payment of the 2020 annual tax balances has been modified as follows:

- taxpayers of the Large Taxpayers Office, **31st March instead of 15th March 2021;**
- taxpayers of the Medium size Taxpayer Offices and Specialised Tax Offices, **15th April instead of 15th March 2021;**
- taxpayers of the Divisional Taxation Offices, **30th April instead of 15th March 2021.**

Besides, training workshops on the utilization of the e-filing procedures shall be scheduled according to the calendar available in the taxation services.

Furthermore, he also reminds taxpayers that the formats of the Statistical and Tax Returns as well as the e-filing guide are available and downloadable from the website of the Directorate General of Taxation www.impots.cm.

The Minister of Finance counts on the collaboration and compliance of all.



[Handwritten signature]
Louis Paul MOTAZE

00000239
N° MINT/DG/DI

Site web : www.impots.cm
N° gratuit : 82 00

Yaoundé, le **12 MARS 2021**

COMMUNIQUE RADIO-PRESSE

Le Ministre des Finances porte à la connaissance du public qu'en vue d'accompagner les contribuables dans le contexte de la crise sanitaire persistante et de la dématérialisation des procédures fiscales, la date butoir pour la déclaration et le paiement des soldes d'impôts au titre de l'exercice 2020 est modifiée ainsi qu'il suit :

- contribuables relevant de la Direction des Grandes Entreprises, **le 31 mars au lieu du 15 mars 2021 ;**
- contribuables relevant des Centres des Impôts des Moyens Entreprises et autres Centres Spécialisés des Impôts, **le 15 avril au lieu du 15 mars 2021 ;**
- contribuables relevant des Centres Divisionnaires des Impôts, **le 30 avril au lieu de 15 mars 2021.**

En outre, des séminaires de formation à l'utilisation des téléprocédures seront organisés au profit desdits contribuables suivant un calendrier disponible auprès des services fiscaux.

Par ailleurs les formats de Déclaration Statistiques et Fiscales (DSF) et le guide d'utilisation y afférent sont téléchargeables sur le site web de la Direction Générale des Impôts à l'adresse www.impots.cm.

Le Ministre des Finances compte sur la collaboration et le civisme de tous.



Louis Paul MOTAZE